



Penang 🛪 Bangkok



Golden[®] Destinations

唐人街



Wat Paknam 曼谷大佛

Chatuchak Weekend Market 周末市场

> Icon Siam 暹罗天地



D1 🛛 ARRIVAL 🫪 BANGKOK

☑ Airport transfer.

☑ Jodd Fair DanNermait Night Market

D2 BANGKOK

- Chatuchak Weekend Market
- ☑ Thonburi Market Place
- ☑ Terminal 21 Rama 3
- 🗹 Wat Arun
- ☑ Wat Paknam (Longtail boat ride)
- ☑ Icon Siam
- Chinatown

D3

BANGKOK त्र DEPARTURE

✓ Free time for shopping

(Platinum Mall / Big C Supercenter / Erawan Shrine)

(B)

☑ Transfer to airport for departure

TOURIST ATTRACTIONS:

BANGKOK

- Jodd Fair DanNermait Night Market With over 600 food stalls, this night market combines the elements of a night market, a theme park and a disco, creating a paradise for visitors.
- Terminal 21 Rama 3 Known for its themed floors offering a diverse range of retail outlets. The mall includes a 1,658-car parking lot within its 140,000 square meters of usable space.
- Icon Siam Known for its premium shopping experience with a range of luxury brands, and it features a riverside promenade for enjoying the scenic view.
- Erawan Shrine The shrine is a golden statue of Lord Brahma, who has four faces and four arms. Devotees offer flowers, incense, and other offerings to seek blessings, make wishes, and express gratitude.
- Wat Arun Known for its stunning architectural beauty, especially the intricate floral patterns and ceramics on the central tower. Its riverside location is a popular spot for enjoying serene sunsets over the Chao Phraya River.
- Thonburi Market Place Set on a vast area of around 48000 square meters, it features a variety of shops, restaurants and food stalls. the market is divided into four well-organized zones to provide visitors with an efficient and enjoyable experience.
- Chinatown Established in the early 18th century, Chinatown in Bangkok is among the world's oldest. This neighborhood harmoniously fuses Thai and Chinese cultures, resulting in a distinctive ambiance teeming with diverse traditions, cuisines, and celebrations from both backgrounds.



HOTEL ACCOMMODATION (2 NIGHTS)

✓ Bangkok Inter Place Hotel or similar x 2 Nights





<mark>第─天</mark> 抵达 🛪 曼谷

- ☑ 机场接送
- ☑ 欧式童话夜市



- ☑ 暹罗天地
- ☑ 唐人街

➡ 曼谷 オ 离开

☑ 自由购物时间

(白金购物中心/

大C超级中心 / 四面佛)

☑ 前往机场

观光景点:

曼谷

(早)

(早)

- 欧式童话夜市 融合了夜市、主题公园和迪斯科元素的这个夜市拥有超过600个食品摊位,为游客提供了一个绝佳去处。
- 河畔飞机主题商场 以其以主题楼层而闻名,提供多样化的零售店铺。该购物中心在其14万平方米的可用空间内设有一个可容纳1658辆汽车的停车场。
- 暹罗天地 以提供各类奢侈品牌的高端购物而闻名,这个场所 拥有可欣赏风景如画景色的河畔散步道。值得一提的是, 七楼设 有泰国最大的星巴克。
- 四面佛 这座神龛上有一座金色的雕像,代表着四脸四臂的婆罗门神。信徒献上鲜花、香烛和其他供品,祈求祝福,许愿,以及表达感激之情。
- 郑王庙 以其令人惊叹的建筑之美而著称,尤其是中央塔楼上 的复杂花纹和陶瓷装饰。其位于河边的位置是欣赏湄南河上宁静 日落的热门去处。
- 海鲜市场 地约48000平方米,这个地方有各种商店、餐厅和小吃摊。市场被划分为四个井然有序的区域,以为游客提供高效和愉快的体验。
- 唐人街 曼谷的唐人街成立于18世纪初,是世界上最古老的之
 一。这个社区将泰国和中国文化和谐融合,创造了一种独特的氛围,充满了来自这两种文化背景的多样传统、美食和庆祝活动。

 $\star \star \star \star \star \star z^{\mathbb{Z}}$

酒店住宿(2晚)✓ 曼谷国际米兰广场酒店或同级 x2晚

General Information



货币 Currency	THAI BAHT - THB 泰铢 - THB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate < <p></p>	100 THB = MYR 14 100 泰铢= 马币 14 "subject to currency of the day" *以当天正率为准*	拨号代码 Dial Code	Thailand : +66 泰国 : +66
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin
时差 Time Different	Thailand (CHIANG MAI) - Malaysia is 1 hour ahead of Bangkok 泰国(清迈) 标准时差慢 马来西亚 时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	Check in Luggage: 20 kg Each guest is allowed one piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 handbag on-board. The main cabin baggage shall not exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather	□ Summer 夏季 1月 – 12月 Jan to Dec 18℃ - 35℃ *Subject to weather of the day* *以当天气银告为准*		
飞机型号 Aircraft Type	Boeing 738		
Departure Da	ate:	Flight:	
出发日期: Tour Fare:		航班行程: Airport Tax & Fuel Surcharge:	
团费: Tipping: 小费:	机场税及燃油附加费: Agent Collection Fee: 旅行社代收费:		
小资. Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
<u></u>		TOTAL: 总数:	
G	GD Partner:		